

EEX announces termination of agreement with Nasdaq

Leipzig, 26 June 2024 – The European Energy Exchange (EEX) today announces the termination of the transaction agreement with Nasdaq, Inc. (Nasdaq: NDAQ), under which EEX intended to acquire Nasdaq's Nordic power trading and clearing business.

EEX will continue to pursue its own business strategy for the region and related markets independently and individually. The company will provide further information with regards to its offering for the Nordic markets in due course.

About EEX:

The European Energy Exchange (EEX) is a leading energy exchange which builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together with its customers. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, EEX offers contracts on power, natural gas and emission allowances as well as freight and agricultural products. EEX also provides registry services as well as auctions for Guarantees of Origin, on behalf of the French State. More information:

www.eex.com

Press contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-300

presse@eex.com

EEX gibt Beendigung der Vereinbarung mit Nasdaq bekannt

Leipzig, 26. Juni 2024 – Die European Energy Exchange (EEX) gibt die Beendigung ihrer Vereinbarung mit Nasdaq (Nasdaq: NDAQ) bekannt, im Rahmen derer sie beabsichtigte, das Stromhandels- und Clearinggeschäft der Nasdaq für den nordischen Markt zu übernehmen.

Die EEX wird ihre Geschäftsstrategie zukünftig weiterhin unabhängig und individuell für diese Region und die damit verbundenen Märkte verfolgen und in den nächsten Tagen Näheres zu ihrem Angebot für die nordischen Märkte bekanntgeben.

Über EEX:

Die European Energy Exchange (EEX) ist eine führende Energiebörse, welche weltweit sichere, liquide und nachhaltige Commodity-Märkte entwickelt – gemeinsam mit ihren Kunden. Die EEX ist Teil der EEX Group, einer Unternehmensgruppe, die auf internationale Commodity-Märkte spezialisiert ist. Sie bietet den Handel von Kontrakten auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Zusätzlich stellt die EEX Registerdienstleistungen zur Verfügung und führt Auktionen für Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates durch. <https://www.eex.com/de/>

Kontakt:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-300

presse@eex.com | www.eex.com